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Protokół 
z V  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 25 marca 2015r. w godz. od 9.00 do 11.05  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
15 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Wójt – proszę o wycofanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 2015 – 2021. 

 

Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na wycofanie 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Liniewo na lata 2015 – 2021. 
 

Radni 15 głosami „za” wycofali uchwałę do porządku obrad sesji. 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Informacja z wykonania zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Liniewie 

od 1 stycznia do 31 grudnia 2014 roku. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w gminie 

Liniewo w 2014 roku. 

8. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony ppoż. w gminie. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2016 rok funduszu 

sołeckiego, 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Liniewie z filią w Wysinie za 2014 rok, 

c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i 

Rekreacji w Liniewie za 2014 rok, 
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d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu 

Budżetowego w Orlu za 2014 rok, 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Liniewo w 2015 roku, 

f) określenia szczegółowości zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania i 

rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających w gminie Liniewo i jednostkom podległym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej i wskazania organów lub osób uprawnionych 

do udzielania ulg, 

g) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 

h) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 

i) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Administracji i Cyfryzacji za 

pośrednictwem Wojewody Pomorskiego o zmianę urzędowych nazw 

miejscowości, 

j) zmian w budżecie gminy, 

10. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 

Ad. 4  

 
Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 
(sprawozdanie w załączniku do protokołu).  
 

Ad. 5  
Interpelacje i wnioski radnych 
 
Benedykt Knitter – odbyło się u nas zebranie wiejskie były rozmowy o odnowieniu 

przystanku jest potrzeba odnowy boiska i remont lampy. 

 

Ludwik Szparkowski – chciałbym zapytać, co dalej z współpracą z gminą partnerską 

Ebsdorfergrund, ponieważ też mieszkańcy pytają, Panie Wójcie przed wyborami wybrał 

się Pan spotkanie do Bawarii czy był to wyjazd prywatny czy służbowy czy jest jakieś 

sprawozdanie z tego wyjazdu, bo nie doszukałem się w internecie, dostałem pisemna 

odpowiedz na mają interpelację dotyczącą delegacji i ryczałtów. Pan Wójt ma ryczał 

kilometrów w wysokości 300km miesięcznie przyznany przez Radę Gminy w 2002 roku. 

W ubiegłym roku Pan Wójt otrzymał 10769zł z delegacji podzieliłem to przez stawkę 

0,8358 w sumie Pan Wójt przejechał 16.500 km i teraz kieruję pytanie do komisji 

rewizyjnej czy ryczałt jest wypłacany w całości np. jak Wójt ma urlop czy kiedykolwiek 

komisja rewizyjna coś takiego sprawdzała, jak jest to od strony prawnej, przeglądałem 

protokoły z komisji rewizyjnej nie doszukałem się w żadnym roku takiej kontroli 
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komisja rewizyjna może by sprawdziła czy w delegacji do Gdańska Wójt pisze np. 56km 

a nie 156km nie zostało to sprawdzone ani razu. Odpowiedź na moje pismo podpisał 

Pan Sekretarz wyjaśniając, że z limitu przyznanego przez Wójta korzysta 5 osób proszę 

o uszczególnienie, że np. Pan x ma tyle da to obraz jak Wójt rozdysponował ryczałty, 

jeszcze uwaga do Przewodniczącego Rady w sposób nieuprawiony dyscyplinował 

radnych cytuje: „tylko proszę o określenie tak albo nie” Panie Przewodniczący w 

demokracji istnieje coś takiego jak głos wstrzymujący nie można dyscyplinować radnych 

myślę, że był jednorazowy wyskok znając Przewodniczącego i jego długoletnią pracę 

było to nie na miejscu i nie powtórzy się więcej. 

 

Arkady Grabski – chciałbym prosić o wykonanie projektu oczyszczalni ścieków w Dece 

w tym roku a w 2016 roku realizację inwestycji. 

 

Grzegorz Michnowski – czy można by było zamontować kamerę na naszym boisku 

sportowym, bo naprawdę cuda się tam robią, prosiłem na poprzedniej sesji o wyliczenie 

kosztu prądu na poszczególne świetlice oraz  jakie są koszty utrzymania poszczególnych 

świetlic. 

 

Tadeusz Borkowski – Pan Ludwik zarzuca komisji rewizyjnej, że nie tak wygląda praca, 

jest plan pracy został on zatwierdzony wiem, że w czasie tej kadencji pan ludwik będzie 

wstawał, w czasie urlopu ryczałt jest odliczany powinniśmy zaufać władzy, chciałbym 

podziękować Wójtowi, że udało się wymienić przy blokach stare płytki na polbruk, 

brałem udział w spotkaniu z Związkiem Gmin Wieżyca z naszej strony były uwagi czy 

zostało wzięte to pod uwagę przede wszystkim obniżenie stawek. 

 

Jerzy Bałachowski – chciałbym prosić o wyrównanie dróg, mieszkańcy boją się o wodę 

wiadomo Pan Cempa, byliśmy z komisją rolną na placu budowy, ale taka uwaga, bo 

blokują pas drogi powoduje to duże zagrożenie powinni jakąś sygnalizację tam postawić 

a jak nie to niech strażaków wynajmą, bo może dojść do wypadku, zostało napisane 

pismo do powiatu odnośnie dróg, ale odpowiedź była dość dziwna, może Pan Sekretarz 

odczytałby to pismo. 

 

Adam Sosnowski – pytanie mam odnoście drzew rosną one na pograniczu działki Pana 

Miszewskiego i spółdzielni mieszkaniowej zagrażają niebezpieczeństwu w szczególności 

podczas wichur, ponieważ są one bardzo wysokie, czy jest jeszcze możliwość ich 

przycięcia. 

 
Ad. 6 
Informacja z wykonania zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Liniewie 

od 1 stycznia do 31 grudnia 2014 roku. 
(ocena w załączeniu do protokołu) 

 
Ad. 7 
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w gminie 

Liniewo w 2014 roku. 
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 
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Ad. 8 

Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony p. ppoż. w gminie. 
(informacje w załączeniu do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy – proszę przewodniczącego komisji statutowej o 

przedstawienie planu pacy. 

 

Tadeusz Borkowski – była inicjatywa, aby komisja do zmiany statutu spotkała się 

przed sesją ustaliliśmy plan pracy, który przedstawia się następująco: 

kwiecień – zapoznanie się z przepisami prawa, 

czerwiec – opracowanie projektu statutu, 

lipiec – poddanie statutu pod konsultacje społeczne, 

wrzesień – rozpatrzenie zgłoszonych uwag, 

listopad – przedstawienie Radzie Gminy projektu statutu. 

Rozciągnięte jest to w czasie, ale zachodzi taka potrzeba i nie widzę potrzeby, aby 

zbytnio się spieszyć plan pracy został przyjęty przez komisję 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwał w sprawach:   
 

a) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2016 rok funduszu 

sołeckiego, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Liniewie z 

filią w Wysinie za 2014 rok, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 
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c) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i 

Rekreacji w Liniewie za 2014 rok, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze jakieś uwagi 
do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samorządowego Zakładu Budżetowego w 

Orlu za 2014 rok, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Liniewo w 2015 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

f) określenia szczegółowości zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania i rozkładania 

na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających w 

gminie Liniewo i jednostkom podległym oraz warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej i wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania ulg. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

g) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

h) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała, jako załącznik do protokołu) 

 

i) wystąpienia z wnioskiem do Ministra Administracji i Cyfryzacji za pośrednictwem 

Wojewody Pomorskiego o zmianę urzędowych nazw miejscowości. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
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j) zmian w budżecie gminy. 

 

Skarbnik omówiła zmiany w budżecie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

Sekretarz – chciałbym przypomnieć radnym, że do 30 kwietnia należ złożyć 

oświadczenie majątkowe za 2014 rok. 
 

Ad. 10 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 

Wójt – jeśli chodzi o remonty w Sobączu to oczekuję jakiegoś planu współpracy z Panią 

Sołtys i z Panem Radnym, dlatego proszę o spotkanie w celu uzgodnienia, 

- kamera na boisku – przyjmuję do wiadomości przekażę, aby zamówić i będzie 

zamontowana, 

- projekt oczyszczalni w Dece – w budżecie gminy nie mamy zaplanowane środków na 

takie zadanie są tam jeszcze problemy własnościowe zostanie to ujęte na jesień w 

projekcie budżetu na przyszły rok, nieprzewidzianych rzeczy mamy naprawdę dużo, 

- współpraca z gminą Edsdorfergrund – współpraca jest podtrzymywana wysłaliśmy 

zaproszenie na dożynki gminne grupie, która zajmuje się współpracą oraz burmistrzowi 

dożynki odbędą się w tym roku w Wysinie. Wyjazd w rejony Bawarii organizowany był 

przez Gminę Kolbudy pojechałem w celu zebrania informacji dotyczących dobrych 

praktyk oraz w celu podjęcia współpracy pomiędzy strefami ekonomicznymi. 

 

Marek Miler – współpraca ze stroną bawarską odnosi się do skorzystania z ich dobrych 

praktyk nie tylko gospodarczych ale współpracą między narodową, współpracują oni z 

Francją, na chwilę obecną podtrzymywana jest korespondencja mailowa. 

 

Wójt – najbardziej chodzi na o rozwiązania gospodarcze Bawara ma bardzo dobrze to 

rozwiązane chcielibyśmy skorzystać poprzez wymianę informacji. 

 

Sekretarz – ryczałty i delegacje – pytania zostały spisane z protokołu, jeśli ma Pan 

wątpliwości, co do regulacji prawnej to odsyłam do rozporządzenia w sprawie 

rozliczania delegacji przy każdej kontroli RIO jest to sprawdzane i rozliczane, jeśli 

delegacja trwa dłużej niż 8 godzin ryczałt jest odliczany i przysługuje dieta, zarzuty ze 

coś rozliczane jest źle jak można coś takiego zarzucać i tak sądzić był jeden przypadek, 

kiedy delegacja trwała ponad 8 godzin i nie odliczono ryczałtu i trzeba był zwrócić, jeśli 

chodzi o uszczególnienie ilu pracowników to 5 pracowników posiada ryczałt miesięczny 

od 100km do 300km nikt więcej nie posiada, jeśli chce Pan wiedzieć ile i kto zapraszam 
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do mnie jest to przygotowane, myślę, że rozwiałem wszelkie Pana wątpliwości. Czy Wójt 

jeździ dużo czy mało sprawa Wójta podlega mnie, mam wrażenie jak bym czegoś nie 

dopełnił, z czego Pan wnioskuje, że dużo ze statystyki, po co i na co, uwagi do 

przewodniczącego komisji, że tego nie kontrolowali, to była zeszła kadencja, która 

została rozliczona przez wyborców, 

- drogi – wysłaliśmy pismo do zarządcy drogi zgodnie z interpelacją, która została 

zgłoszona na sesji radni otrzymali kopie odpowiedzi, jaką otrzymaliśmy z Zarządu Dróg 

Powiatowych mają państwo obraz jak zarządca drogi odpowiada na interpelację 

radnych. 

(odczytanie fragmentu odpowiedzi z Zarządu Dróg Powiatowych) 

(pismo w załączeniu do protokołu) 

 

Piotr Piwowarczyk – wycięcie brzóz – zwróciliśmy się z wnioskiem do Starostwa o 

zezwolenie na wycinkę 3 brzóz, 3 lip i 3 świerków, otrzymaliśmy decyzję, w której 

odmówiono wycięcia brzóz i lip uzasadniając, że są w dobrym stanie i nie stwarzają 

zagrożenia, przycięcie jest możliwe a kto za to zapłaci trzeba tą kwestię rozważyć jest do 

tego potrzebny wysięgnik. 

 

Wójt – śmieci – nie posiadam wiedzy czy wnioski zostały uwzględnione jutro jest 

zgromadzenie związku na chwilę obecną jest stabilizacja cen udało nam się to 

wywalczyć powstrzymać wzrost cen, jeśli chodzi o domki letniskowe będzie odpłatność 

ryczałtowa za rok.  

 

Ludwik Szparkowski – chciałbym odnieść się do odpowiedzi Pana Sekretarza i nie 

przekręcanie mojej wypowiedzi, że Wójt bierze całość ryczałtu podczas przebywania na 

urlopie, pytanie moje było czy jest nad tym kontrola to czy przejechał mało czy dużo 

kwestia podejścia indywidualnego, przewodniczący komisji rewizyjnej powiedział, że 

trzeba wierzyć naszej władzy powinno być to kontrolowane przez komisję rewizyjną, 

jeżeli mamy zaufać Wójtowi i Urzędnikom a nie opierać się na dokumentach jest pan 

strażnikiem finansów publicznych i trzeba się opierać na dokumentach a nie na 

zaufaniu, w protokołach z komisji rewizyjnej nie mm żadnej takiej kontroli, to, że Wójta 

kontroluje Sekretarz i Regionalna Izba Obrachunkowa to dobrze, ale kontrola powinna 

być również z tej strony rady i komisji.  

 

Sławomir Zabrocki – panie Wójcie jedzie Pan jutro na zgromadzenie Związku 

chciałbym zapytać, dlaczego zawiesili wysyłanie druków do wpłat dla osób starszych 

było to duże ułatwienie. 

 

Wójt – interweniowałem w tej sprawie dwu krotnie i odpowiedź była koszty każdy ma 

obowiązek skorzystać drogą internetową. Odniosę się jeszcze do odpowiedzi Sekretarza 

na interpelację, Rada ma prawo do analizy i oceny jestem zdziwiony skąd ta 

podejrzliwość myślę, że Pan Ludwik powinien zaangażować się w problemy 

mieszkańców, możliwości i kierunków rozwoju podejrzliwość jest to relikt minionej 

epoki, jako jednostka samorządu terytorialnego jesteśmy prześwietlani na dziesięć 

różnych sposobów, jeśli jest jakaś podejrzliwość to zapraszam może jeździć Pan ze mną 

na spotkania. 
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Adam Sosnowski – jakiś czas temu była rozmowa na temat objazdu punktów 

świetlnych miał być to objazd wieczorem dni robią się dłuższe chciałbym po prostu 

przypomnieć o tym. 

 

Sekretarz – jeśli chodzi o objazdy to w tym lub w przyszłym tygodniu się on odbędzie 

uzgodnimy to na spotkaniu z sołtysami po sesji. 

 

Tadeusz Borkowski – plan komisji rewizyjnej został przyjęty będzie do tego wracał 

planu pracy się trzymamy, jeśli rada uważa, że trzeba przeprowadzić dodatkowe 

kontrole.  

 

Zbigniew Werczyński, – jeżeli chodzi o współpracę z gminą partnerską na tym polu 

działa wszystko jak należy, młodzież koresponduje mailowo przygotowujemy się do 

wizyty w przyszłym roku, nie słyszymy jakichkolwiek słów zachwiania wymiany są 

finansowane ze związku współpracy polsko – niemieckiej ten stan obecny jest 

wystarczający i zadowalający. 

 

Ad. 11 

Wolne głosy i wnioski. 
 

Roman Koprek – zaczyna się wiosna, kiedy będzie kontynuacja równania dróg, 

ponieważ tylko w moim sołectwie zostały one wyrównane, mam pytanie odnośnie 

funduszu obywatelskiego czy musi być do tego całe sołectwo czy wystarczy tylko rada 

sołecka. 

 

Sekretarz – uzgodnimy to na spotkaniu sołtysów. 
 

Krystian Breski – rozpoczniemy równanie jak tylko pozwolą na to warunki drogi 

zostały osuszone w przyszłym tygodniu maja być dostawy kruszywa uzgodnimy z 

sołtysami gdzie i w jakie miejsca będzie to kruszywo dostarczane. 
 

Ad. 12 

Zakończenie sesji 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.05 
 
 

 
  
  Protokołowała                Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  

    Jolanta Flis                                                                        Wiesław Szarmach 
                                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy  
 

 


